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         Aan de leden van de Gemeenteraad 

 

 
       Datum:  
    Onderwerp: Jaarverslag 2023 bezwaarschriftencommissie 
Ons kenmerk: Z.460740 
 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

De bezwaarschriftencommissie heeft haar jaarverslag over 2023 

uitgebracht. Met dit jaarverslag legt de bezwaarschriftencommissie 

verantwoording af over haar werkzaamheden in het afgelopen jaar. Ook 

geeft het jaarverslag inzicht in de bezwaarschriften die zijn behandeld. De 

commissie heeft dit jaar geen aanbevelingen gedaan die om een 

bestuurlijke reactie vragen. 

 

De informele aanpak van bezwaarschriften werpt al vele jaren vruchten af. 

Door deze aanpak zijn het afgelopen jaar 35% van de 132 ingediende 

bezwaarschriften ingetrokken. Het was daardoor uiteindelijk niet nodig om 

deze bezwaarschriften voor een advies voor te leggen aan de 

bezwaarschriftencommissie. Soms was een nadere uitleg van het besluit 

voldoende, soms kon een onjuistheid in het besluit snel worden hersteld en 

soms bleek het mogelijk om maatwerk toe te passen. Deze informele 

aanpak past ook goed in de ontwikkeling die het bestuursrecht de 

afgelopen jaren heeft doorgemaakt en waarbij meer aandacht is voor de 

mensgerichte benadering. 

 

Het samen met belanghebbenden zoeken naar een maatwerkoplossing kost 

wel de nodige tijd en heeft dus invloed op de behandeltermijn. De 

gemiddelde behandelduur in 2023 is 15,5 weken en dat betekent een 

stijging ten van het voorgaande jaar. De oorzaken hiervoor zijn divers en 

dat is een aandachtspunt voor de organisatie waarop een verbeteractie is 

ingezet.  

 

De commissie heeft in het jaarverslag een aantal verbeterpunten/-

suggesties gedaan. Hiervan is door de directie van de SWO kennisgenomen 

en de voortgang hiervan wordt gemonitord halverwege 2024. 

 

Vertegenwoordiging ter zitting.  

De commissie wil haar complimenten uitspreken voor de 

vertegenwoordiging ter zitting. De vertegenwoordigers komen altijd goed 

voorbereid op zitting en denken tijdens de hoorzitting positief mee om – 

indien mogelijk - tot een voor alle partijen aanvaardbare oplossing te 

komen. 

 

Graag verwijzen wij naar het bijgevoegde jaarverslag voor meer informatie 

over de afhandeling van bezwaarschriften. 

 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
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Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 

gemeentesecretaris       burgemeester  

 


